
 

ПРОТОКОЛ № 27 

 

засідання постійної комісії селищної ради  
з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

енергозбереження та транспорту 

 

29 січня 2024 року 

Початок: 12.00 год. 
Закінчення: 12.40 год 

 

 

ПРИСУТНІ: 

 

Члени постійної комісії:  Бондаренко А.М., Белайц В.В., Ященко Т.В.,  
 

 

ВІДСУТНІ: - Левченко С.С., Шкаран Є.В. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про передачу майна комунальної власності Софіївської селищної 

територіальної громади 

2. Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної 
територіальної громади. 

 

Інформує:  Акастьолова Л.П. - начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення. 

 

І. СЛУХАЛИ: Про передачу майна комунальної власності Софіївської селищної  
територіальної громади. 

Інформувала: Акастьолова Л.П. – начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення про те, що проектом пропонується надати дозволи на 
передачу майна з балансу на баланс комунальних закладів.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 
засідання селищної ради та рекомендувати проект рішення прийняти за рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати  проект рішення прийняти за рішення. 

 

Голосували: «За» - 3;«Проти» - 0; «Утримались» - 0. 

 

ІІ. СЛУХАЛИ : Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної 
територіальної громади. 

 

Інформувала: Акастьолова Л.П. –  начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
повідомила про об’єкт, який пропонуються передати в оренду на аукціоні, за 



заявою фізичної особи – підприємця (цільове призначення оренди - торгівельні 
об’єкти, які не здійснюють продаж товарів підакцизної групи). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Белайц В.В., зауважила, що при торгівлі продуктами, зокрема крупами, 
можуть завестися гризуни. При потраві гризунів виникне небезпека їх проникнення 
до дитячого садка. Станеться порушення санітарних норм. А застаріла 

електропроводка може призвести до пожежі.  
Бондаренко А.М., запропонував винести питання на розгляд пленарного 

засідання селищної ради та рекомендувати не приймати проект рішення за 
рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: винести питання на розгляд пленарного засідання селищної 
ради та рекомендувати не приймати проект рішення за рішення. 

 

 

Голосували: «За» - 3;  «Проти» - 0;  «Утримались» - 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                    А.М.Бондаренко 

 

Секретар постійної комісії                                                Т.В.Ященко 

 


